
Side 1 av 11

DEN NORSKE KIRKE
Egersund menighetsråd

Møteprotokoll
for

Egersund menighetsråd
Tid:04.06.2025 kl. 18:00Sted: Hellvik Sjøboden til John Magne Aas 

_________________________________________________________________________
Fremmøtte:
Knut Pettersen Leder
Per Arne Sandvold Nestleder
Beate Koldal Medlem
Ivar Barane Medlem
Kenneth Pedersen Medlem
Raymond Agnar Pettersen Medlem
Terje Grastveit Medlem
Leif Wikøren Nilsen Medlem
Aud Tove Hovland Varamedlem
John Magne Aas Varamedlem

Prost Ingun Barane deltok under møtet. Hun holdt åpningsord for møtet.

Menighetspedag Astri Svanes Haug var til stede under referat- og drøftingssaker for å orientere om
konfirmantarbeidet.

_________________________________________________________________________
Forfall:
Tove Karin Mannes Ege Kasserer
Liv Guri Aarrestad Varamedlem
Victoria Tengesdal Medlem
_________________________________________________________________________
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Meldinger: Referat og drøftningsaker
Evaluering
 Evaluering av konfirmasjonstiden, evaluert av konfirmantene. 
 Evaluering av konfirmantleir gjennomført av Christiane, Trine, Leif og Astri. 
  Menighetspedagog Astri Svanes Haug gikk gjennom evalueringsskjema av  
  konfirmantår og konfirmantleir. Konfirmantene gir positive tilbakemeldinger på begge. 
  Samarbeidet med NMSU om konfirmantleiren var svært godt, men kostnaden gjør at 
  det ikke vil bli gjentatt. Astri pekte også på viktigheten av å følge opp og gi  
  lederopplæring til ungdommer som ønsker det.
 Konfirmasjonsgudstjenestene og gjennomføringen av disse er ikke evaluert. 
Orienteringer
 1.Menighetsrådet bes lese gjennom to vedlegg til inspirasjon for videre strategisk arbeide, 
 både gjeldende strategiske plan og til etablering av givertjeneste. 
 - Den norske kirkes kommuniksjonsstrategi.
 -  Fast givertjeneste.
 2. Konfirmantåret 25/26. Informasjon ble delt ut på møtet og menighetspedagog Astri Svanes Haug 
 gikk gjennomk.
EVENTUELT

1. Ivar Barane: Informasjon om Hald-studenter. Misjonshuset og Egersund menighet samarbeider om
å ta imot elever fra Hald internasjonale skole. Det er foreløpig ikke helt avklart om det kommer nye
Hald-studenter til høsten. Hvis de kommer ønsker Egersund menighet fremdeles å være med og ta
imot dem på et tidlig tidspunkt, og bistå med forslag til hvordan de kan medvirke i menigheten. 

2. Nytt fra kirkelig fellesråd. Kirkeverge Jørgen Tore Omdal førpensjonerer seg fra 01.10.2025. Han
fratrer i august på grunn av ferieavvikling. Fellesrådet vil engasjere rekrutteringsbyrå for å finne
egnet kandidat til stillingen.

3. Raymond A. Pettersen: Innspill etter årsmøtet. Raymond  mente menighetsrådet bør evaluere og
trekke noen erfaringer fra opplegg og gjennomføring av årsmøtet. Hvordan kan vi gjøre årsmøtet til
en bedre arena for videreutvikling av menigheten, og få folk til å møte opp?

4. Elin Wood: Guiding og musikkstund i kirken. Elin gjorde rede for møter med Egersund Næring &
Havn og representanter for cruisenæringen i Stavanger. Vi presenterte et forslag om en
kombinasjon av musikk og guiding i kirken. Forslaget ble godt mottatt. Tiltaket vil kunne bli aktuelt å
gjennomføre fra sommeren 2026, men det kan være aktuelt for noen cruisebåt anløp allerede fra
2025. Vi må fastsette en pris som gir inntekter til menigheten.

5. Aud Tove Hovland og Beate Koldal:  Bybasar i september. Tidspunkt for basaren blir 10. september
kl. 11-14. Basaren holdes i meninghetssalen.

6. Leif W. Nilsen: Menighetssalen. Elin Wood opplyste at det vil bli en sak om menighetssalen på det
første møtet til høsten.

7. Knut Pettersen: Hjemmesiden, miksepult, arbeidsgruppe om ny prostiinndeling. 

7.1.Hjemmesiden må oppdateres når det gjelder utlegging av innkallinger og protokoller. Det er viktig at
innkallinger og protokoller legges ut forløpende. I tillegg må årsmeldingen for 2024 legges ut.

7.2.Menighetsrådet vedtok i sak 2025/18 at kostnadene ved bruk av annet lydanlegg enn kirkens eget
må dekkes av leietakere. Hensikten var å unngå ekstra utgifter til lydanlegg. Under
konfirmasjonsgudstjenestene i vår så man seg nødt til å leie inn lydanlegg fordi man ikke fikk til å
bruke den nye miksepulten. Dette påførte menigheten 29 000 kr i ekstra utgifter. For å unngå flere
slike utlegg er det nødvendig med bistand for å få gjennomgått miksepulten og skaffe nødvendig
opplæring i bruk av denne. Elin Wood følger opp saken.

7.3.Stavanger bispedømme har nedsatt en arbeidsgruppe som skal gjennomgå og komme med
eventuelle forslag til endringer av prostiinndelingen i bispedømmet. Knut Pettersen har sagt ja til å
delta i arbeidsgruppen, som har begynt sitt arbeid. Målet er at arbeidsgruppen gjør ferdig sitt arbeid i
løpet av høsten. Innstilling fra gruppen sendes på høring til blant annet menighetsråd i
bispedømmet før den skal behandles i bisperådsmøte.



SAKER UNDER EVENTUELT SOM GIS EGET SAKS NUMMER 
Fellesløsning for givertjeneste. Solidus, Givertjenesten Fellesrådet vedtok ikke felles løsning. Per
Arne Sandvold og AU foreslår at Egersund menighet innfører dette. Menighetsrådet går enstemmig
inn for denne løsningen.

Egersund, 05.06.2025

Underskrifter:
Vi bekrefter med våre underskrifter at møtebokens blader, som vi har signert, er ført i samsvar med det som ble bestemt på møtet.



_______________________________________________________________
2025/28 Godkjenning av innkalling og sakskart
INNSTILLING
Innkalling og saksliste godkjennes. Saker under eventuelt meldes under behandling av saken. 

MØTEBEHANDLING
Raymond A. Pettersen påpekte at innkallingen kom bare to dager før møtet. Det gjør det vanskelig å få forberedt
seg godt nok. Hovedregelen er at innkallingen skal komme en uke før selve møtet.

Eventuelt: 

Ivar Barane: Informasjon om Hald-studenter.

Per Arne Sandvold: Nytt frå Kirkelig fellesråd.

Raymond A. Pettersen: Innspill etter årsmøtet.

Elin Wood: Guiding og musikkstund i kirken

Leif W. Nilsen: Menighetssalen

Aud Tove Hovland og Beate Koldal:  Basar i september

Knut Pettersen: Hjemmesiden, miksepult, arbeidsgruppe om ny prostiinndeling

VEDTAK
Innkalling og saksliste, med innmeldte saker under eventuelt, ble enstemmig godkjent.
Felles løsning for givertjeneste får saksnummer 2025/36.

_______________________________________________________________
2025/29 Godkjenning av protokoll
INNSTILLING
Protokoll fra menighetsrådsmøtet 26.mars 2025 godkjennes.

MØTEBEHANDLING
Knut Pettersen påpekte at han hadde forfall til møtet 26. mars. Av protokollen kan man få inntrykk av at han
likevel var til stede. Det skyldes referanser til et notat han hadde sendt til arbeidsutvalget i forkant av møtet. Han
ba om at alle referanser til ting han skal ha sagt eller foreslått i møtet tas ut av protokollen.

VEDTAK
Protokoll fra menighetsrådsmøtet 26.mars 2025 ble godkjent, med en endring: Alle referanser til utsagn eller
forslag fra Knut Pettersen tas ut av protokollen. 
Vedtaket var enstemmig.



_______________________________________________________________
2025/30 Økonomirapport
UTREDNING
I henhold til økonomireglementet for menighetsråd skal det avlegges regnskapsrapport pr.30. april hvert år.
Regnskapet presenteres som drift per funksjon og totale drift. 

Drift total er utgifter og inntekter oppsummert. 
Drift pr. funksjon er splittet mellom de ulike funksjonsområdene. Funksjonsområdene er nye fra tidligere års

funksjoner, etter menighetsrådets ønske om å innføre mer detaljerte føring i funksjonsområder. 

Som dere ser av drift total finnes det pr.30.04.2025 et overskudd på 136 841,- dette kan se gledelig ut, men er
misvisende da det er en rekke større utgifter som ikke er kvittert ut. Eksempelvis konfirmantleir som vil med mat,
konfirmantledere overnatting og konfirmantene selv, kommer på 160000,- Før utfakturering til andre menigheter.
Denne utgiften vil bli splittet prosentvis på Helleland og Eigerøy etter antall konfirmanter, men Egersund bærer
størsteparten av denne utgift. I tillegg er ikke offer til andre utbetalt, det gjøres i løpet av inneværende måned.
På den positive siden har det ikke vært fakturert for utleie. Menighetsrådet bør arbeide godt med å øke
inntektene gjennom de tiltak som allerede er skissert, som givertjeneste, basar, inntekstsbringende
konserter/foredrag, økt utleie av menighetssenteret, samt andre inntekktsgivende aktiviteter. 

Balansen er i hovedsak en oversikt over gjeld og eiendeler. Balansen har størst relevans ved årsavslutningen. 

INNSTILLING
Egersund menighet har fått regnskap pr. 30. april til orientering. 
Regnskapet tas til etteretning.

MØTEBEHANDLING
Per Arne Sandvold påpekte at kolonne for budsjett 2025 mangler, noe som gjør det vanskelig å få et fullgodt
bilde av hvordan den økonomiske situasjonen på dette tidspunktet er. Elin Wood forsikret menighetsrådet om at
neste økonomirapport vil inneholde informasjon om budsjettet. 

VEDTAK
Økonomirapporten ble enstemmig godkjent slik den foreligger. En ny vurdering hvor også budsjett er lagt inn vil
bli presentert i første møte høsten 2025.

_______________________________________________________________
2025/31 Tilpasning av kirkerommet - til dagens og fremtidens
behov.
UTREDNING
På bakgrunn av SAK 2024/49 "Søknad om permanent flytting av benker" i menighetsrådsmøte 16.10.2024, hvor
det ble vedtatt å utsette saken til neste møte for å få til befaring i kirken i forkant og SAK 2024/56 i
menighetsrådsmøtet 20.11.2024, hvor det ble vedtatt å utsette saken slik at årsmøtet fikk uttale seg. I vedtaket
ble det bestemt å nedsette en komite som skulle forberede saken for årsmøtet. Vedtaket i SAK 2024/56 

Det nedsettes en arbeidsgruppe bestående av Ivar Barane, Terje Grastveit og Elin Wood.

Gruppen utreder behovet og presenterer løsninger for endringer i kirkerommet. Gruppens konklusjoner legges
frem for menighetsrådet før innkalling til årsmøtet 2025. Enstemmig vedtatt.

Utsettelsesforslaget ble enstemmig vedtatt. 

I etterkant av møtet 20.11.2024 og i forberedelse til saken i årsmøtet 10. april ble arkitektfirma Schjelderup &
Gram kontaktet, og tatt med på befaring i Egersund kirke. Innspill fra arkitektfirma Schjelderup & Gram, innspill
fra menighetsrådsmøte og årsmøtet, samt møte med kirkeverge, ansatt og møter i arbeidsgruppen, danner
grunnlag for saksutredningen.



Egersund kirke – menighetsrådets prosjekt for å tilpasse kirkerommet
bedre til dagens og fremtidens bruk. Registrerte behov, ønsker og krav
Tilrettelegging for konserter med kor og/eller orkester av ulike slag. Så langt menighetsrådet
kjenner til, ligger det en søknad til behandling hos riksantikvaren om flytting av eksisterende benker og dører i
området til høyre fremst i kirkas 1. kvadrant. Løsningen – som i dag praktiseres – medfører relativ stor slitasje
på både inventar og golv. Det bør derfor søkes etter en bedre og mer permanent løsning. 

Definert behov: En fleksibel måte å tilrettelegge for både store og små arrangementer ved å åpne opp og gi
større plass for kor, orkester og flygel. Det er viktig at mest mulig av det som foregår under slike arrangementer
skal være synlig for flest mulig i kirken. 

At kirken er et svært ettertraktet konsertlokale er en kjent sak. Menighetsrådet setter pris på det og ønsker å
legge til rette for en utstrakt bruk til slike arrangementer. Samtidig registrerer vi også store utfordringer som
engasjerer stort og bredt – ikke minst blant arrangører. Det er derfor av stor betydning at det blir funnet fram til
løsninger her som alle involverte parter, som menighetsråd, fellesråd, publikum, arrangører, utøvende kunstnere
og Riksantikvaren, opplever som tilfredsstillende. 

Miksepult for betjening av lyd og lys. Dagens miksepult må installeres på nytt ved behov. Det søkes en
permanent løsning hvor pulten har en fast plass samt noe plass til andre ting som datamaskin for styring av
prosjektor, streaming, lys, osv. Videre er det et krav at det skal være sitteplass til de (inntil 2 personer) som skal
betjene den. Plassering må sikre øyekontakt med den eller de som bruker mikrofoner. En løsning som eventuelt
ikke er permanent og fast montert kan aksepteres, men må i så fall være enkel å etableres. Pulten må ha en
fast plassering.

Lekekrok/søndagskole Vi har allerede en plass til organisert søndagsskole adskilt fra kirkerommet. Derimot
har vi ikke en krok hvor barna kan tegne og leke uten å forlate kirkerommet. Et barne-alter kan være en integrert
del av en slik krok. Dette kan være et middel til å ta barns lek på alvor gi dem mulighet til å imitere det som ellers
skjer i kirkerommet. 

Permanent plass for lysglobe Menigheten har fått en lysglobe i gave fra kirkeringen. Denne er i bruk i dag.
Flere kirker går bort fra bruken av lysglober, på grunn av brannfare og vi bør muligens også vurdere en mindre
brannfarlig løsning. Dagens plassering kommer ofte i konflikt med andre aktiviteter - som kirkekaffe. Det ønskes
derfor en fast plass hvor lystenning kan ivaretas på en trygg måte. Løsningen må ikke komme i konflikt med
andre aktiviteter. Lystenning vil naturlig fungere som én av stasjonene ved kirkevandringer.  

Tilrettelegging for bevegelseshemmede I dag er det tilrettelagt for bevegelseshemmede gjennom én av
inngangene. Inne i kirken er det ikke utført spesielle tiltak. Personer i rullestol er henvist til midtgangen (kirkens
gangstier). På den måten stenger de også inngangen til enkelte benkerader. Rullestolbrukere vil derfor lett
kunne føle seg i veien for andre besøkende. Ønsket er at alle – inklusive personer som er avhengig av rullatorer
og rullestoler – skal føle seg inkludert i menigheten så godt som mulig.

Oppholdssted for dåpsfølger Nåværende løsning består av et lite rom – kalt dåp-sakristi – med plass til 2
stoler. Rommet er trangt og blir også brukt til lager for bl.a. kirkekaffe. Det er heller ikke tilrettelagt for barnestell.
Ved flere enn ett dåpsfølge er det en utfordring. 

Vi ønsker en løsning der dåpsfølgene føler seg velkommen, godt ivaretatt med anvist sted til å sette seg ned i
forkant av gudstjenesten. I tillegg må det være mulighet for stell av dåpsbarn i nær tilknytning til en
oppholdssone, som må ha plass for flere følger. Her kan det forhåpentligvis hentes inn idéer fra andre kirker og
menigheter.

Kirkekaffe Det blir organisert kirkekaffe i etterkant av alle ordinære gudstjenester. Behovet kan defineres slik:
Et minimum 2 meter langt bord hvor mat og drikke kan serveres. Bordet bør være lett tilgjengelig for publikum
på minimum hele den ene langsiden, men helst også tilgang til minst en av kortsidene. Det bør være sitteplasser
for inntil 15 personer i nærheten av serveringen.  Både serveringsbordet og oppholdssonen må være lett
tilgjengelig også for bevegelseshemmede inkl.  personer med rullatorer og rullestol. Et enkelt tekjøkken for
tilberedning av mat og drikke og til lagring av materiell knyttet til kirkekaffe er et klart krav.



Tilrettelegging for stasjoner i forbindelse med vandringer Det er et ønske å legge til rette for
kirkevandringer i større grad. Dette vil kreve for flere åpne lett tilgjengelige områder med ulik størrelse kan
organiseres. Disse områdene kan godt være fleksible og være ulikt utformet.

Åpen kirke Sommerstid er kirken åpen for turister. Mange setter pris på å kunne sette seg ned i en stille krok
for ettertanke og bønn. Det trenger ikke være et eget sted dedikert kun for slike situasjoner, men kan godt
kombineres med stasjon som brukes ved kirkevandring, sone for konfirmantaktiviteter eller alterkrok for barn.

Trosopplæring - konfirmantarbeid I forbindelse med konfirmantundervisning er det ønskelig å kunne dele
inn ungdommene i grupper som kan spres i kirkerommet. Kravet fra lederne er 3 til 5 soner. Undervisningen
skjer utelukkende når det ikke er andre aktiviteter i kirken. Kollisjoner med andre arrangementer vil derfor ikke
forekomme. Når undervisningen foregår i kirken, serveres det alltid mat. Ved slike anledninger savnes det
tekjøkken. En konfirmantgruppe består av maks 25 personer. 

To ganger i året – jul og påske – samles en stor gruppe barn i kirken. De sitter da på gulvet i nord-sør
midtgangen. Det blir da rullet ut en løper midt gangen og barna sitter på begge sider av løperen med ryggen mot
benkeradene.  Ved slike anledninger er det også behov for enkelte åpninger. Det antas at dette kan kombineres
med soner nevnt som krav og ønsker under andre punkt.

Prestens krav til sakresti Eksisterende sakresti oppleves som lite og trangt. En del skyldes rot og
oppbevaring av utstyr som burde vært lagret andre steder. For eksempel er det her en kokeplate som brukes
ved vask av beger ved nattverd. Selv om alt overflødig inventar flyttes ut, vil kanskje rommet likevel oppleves
som trangt og med lav takhøyde. I tillegg er døra mellom sakresti og kirkerom veldig lav. 

Ideelt sett burde vask av beger under nattverdsmåltidet vært lagt til annet sted. Samtidig er rommets beliggenhet
riktig plassert for slik rengjøring av beger under nattverdsmåltidet. Dersom rengjøring av slikt utstyr flyttes lenger
bort fra alterområdet, må det anskaffes nok begre til å dekke alle frammøtte i kirken, også når kirken er full. Da
vil vasking kunne utsettes til etter gudstjenesten.

Lager – korttid og langtidslagring Det er behov for både korttids- og langtids-lagerplass. Effekter som
brukes ofte må være lett tilgjengelig i umiddelbar nærhet. Materiell som brukes sjeldnere kan være lagret annet
sted i kirken eller eksternt.

Lyssetting Vi ønsker en bedre generell lyssetting av kirken. Dette gjelder spesielt i alterpartiet hvor det per i
dag er mange forskjellige spotter som gir skjemmende slagskygger på veggen bak alteret.

Et annet problem er at området mellom alterpartiet og kirkeskipet, hvor prest ofte står og snakker til menighet,
har dåp og bryllup, er det område hvor det er minst lys i kirken.  

Kirkerommet har noen lysekroner som det nylig er installert dimmere på, men under og over galleri er det
installert billige kupler og lamper som ikke passer med rommet og som også må kunne styres/dimmes. Det
betyr at det er behov for hjelp fra miljø med kompetanse innen lyssetting. Dersom arkitektkontoret ikke innehar
slik kompetanse, ønskes henvisning til relevante miljøer om mulig.

Projektorer og monitorer At Egersund kirke er en korskirke medfører spesielle utfordringer når det gjelder
sikt til det som foregår fremst i kirken. Kirken har i dag to projektorer som viser bilder og videoer på to
nedsenkbare lerreter. Ingen av disse er synlige fra området bakerst i den nordlige fløyen.

Likeså er ingen skjermer eller lerreter synlige fra de aller fremste benkene i kirken, som ofte blir brukt av
dåpsfølger og nærmeste familie til brudepar. Det er svært viktig at også disse sonene får god dekning. Ikke
sjelden er det nettopp her personer med mindre kjennskap til kirkens ritualer og salmer henvises til. 

Et siste område som også mangler sikt til lerretene, er området rundt alteret. Også presten og klokkeren har
behov for å se hva alle andre får se. Dette er viktig for å hindre dobbeltkommunikasjon med menigheten. Gode
løsninger på disse utfordringene må oppfattes som krav fra menigheten.

Generelle kommentarer Alle ønsker og behov som er listet opp i dette dokumentet vil kanskje ikke være
mulig å innfri innen de begrensede arealene vi har til rådighet og uten at det vil gå på bekostning av bygg og
inventar. Men det må være et mål å innfri så mange av de opplistede kravene som mulig. 



Sendes fellesrådet til behandling

På bakgrunn av registrerte ønsker og behov foreslår arbeidsutvalget bestående av Terje Grastveit, Ivar Barane
og Elin Wood å sende brev til fellesrådet hvor en oppfordrer fellesrådet, med kirkevergen, om å igangsette en
god prosess med arkitektfirma. Brevet foreslås slik:

Egersund menighetsråd ser det som sitt ansvar å sørge for at menigheten har til rådighet nødvendige ressurser
for å drive et rikt og meningsfylt arbeid. Den gamle og vakre kirken vår både er, og skal i fremtiden være, en av
de viktigste plattformene menigheten har til disposisjon. Men de strenge – men også viktige og riktige –
restriksjonene som påhviler bygget begrenser også aktivitetene som vi ønsker å fylle kirken med. Menigheten
har til enhver tid forsøkt å tilpasse dets aktiviteter til kirkebygget. For å møte dagens og fremtidens ønsker og
krav til et rikt menighetsliv, vil vi nå å se på mulighetene for å tilpasse kirkerommet bedre til menighetens
virksomhet, uten at det går på bekostning av byggets arkitektur og inventar. Menighetsrådet mener visse
tilpasninger vil være påkrevd for en fortsatt tilfredsstillende drift.

Vi ber derfor fellesrådet om å sørge for å få utarbeidet en omfattende og langsiktig plan med bistand fra et
arkitektkontor som har erfaring med tilsvarende arbeid i andre kirker. Alle deler av den ferdige planen må være
forhåndsgodkjent av Riksantikvaren. Det vil derfor være en stor fordel om engasjerte arkitekter allerede har
opparbeidet seg en god dialog med miljøet hos Riksantikvaren.

Som et grunnlag har menighetsrådet skaffet seg en oversikt over utfordringer menigheten opplever med
kirkerommet i dag. For å sikre at planen kan være styrende over tid, er det også forsøkt å registrere fremtidens
behov i den grad det var mulig.

Vedlagt følger en oversikt over registrerte behov, ønsker og kra, innsamlet og registret av en komité nedsatt av
Egersund menighetsråd.

Det er viktig at arkitektene har en god dialog i prosessen med en sammensatt arbeidsgruppe bestående av
representanter oppnevnt av menighetsråd og fellesråd. Menighetsrådet ber fellesrådet om å oppnevne sin(e)
representante(r) til en slik gruppe.

INNSTILLING
Saken videresendes fellesrådet for vider behandling.

MØTEBEHANDLING
Flere berømmet gruppen som har forberedt denne saken for et svært grundig og godt arbeid, og sluttet seg til
forslaget om den videre behandlingen av saken. Å sette i gang en prosess for å få til endringer i kirkerommet er
nødvendig for at kirken skal kunne bli godt anvendt også i fremtiden. Samtidig skal vernehensyn ivaretas. Å
utrede saken videre med bistand med fra et arkitektfirma med relevant erfaring, fremstår derfor som en klok
fremgangsmåte. Det samme gjelder forslaget om å opprette en sammensatt arbeidsgruppe med medlemmer fra
arkitektfirma, menighetsråd og fellesråd. 
Terje Grastveit og Ivar Barane fra menighetsrådet har utgjort arbeidsgruppen som har utarbeidet saken, i tillegg
til daglig leder Elin Wood. Grastveit og Barane stiller seg til disposisjon for den videre prosessen. Det samme
gjør Per Arne Sandvold, som også er medlem i Kirkelig Fellesråd. 

VEDTAK
 Vi ber fellesrådet om å sørge for å få utarbeidet en omfattende og langsiktig plan med bistand fra et

arkitektkontor som har erfaring med tilsvarende arbeid i andre kirker. Medlemmene fra menighetsrådet som
til nå har utgjort arbeidsgruppen, og som har arbeidet frem saken, stiller seg til disposisjon for den videre
prosess. Terje Grastveit og Ivar Barane. I tillegg Per Arne Sandvold blitt del av gruppen. 



_______________________________________________________________
2025/32 Uformelt treffpunkt - Kaffe og Drøs
UTREDNING
Siri J. Johannessen har sendt denne henvendelsen til menighetsrådet:

« Etter årsmøtet for Egersund menighet 10.04.2025, tok jeg kontakt med flere kjente i Egersund.
Bakgrunnen var et savn etter et sted å treffe andre voksne på dagtid, gjerne til en kopp kaffe. Det flotte
menighetssenteret som ligger midt i byen, er ideelt å bruke til ulike møtepunkter. Jeg ønsker også at det
skal forankres som et av menighetens tilbud til voksne. 

I min kontakt med voksne i Eigersund sa jeg at vi ikke kan starte noe slikt uten i alle fall 4-5 frivillige med
meg. Noen få dager etter hadde jeg med meg 18 frivillige som er villig til å arrangere "Kaffe og drøs" på
omgang, i alder 36-70. Etter samtaler med Elin Wood har jeg derfor booket menighetssenteret 4
tirsdager før sommeren, hver gang kl 11-14. Første møte var allerede 29. april, med 15
oppmøtte voksne + en baby. Vi ønsker å ha "Kaffe og drøs", et uformelt møtepunkt for voksne i
Eigersund, annen hver tirsdag, også utover høsten.

"Kaffe og drøs" er et helt nedpå, uformelt treffpunkt uten program. Hver enkelt kan komme og være hele
åpningstiden, 12-14, eller komme innom for en kaffe og noe attåt i løpet av handlerunden. De frivillige vil
selv kjøpe inn kaffe og te, og stille med noe smått å bite i. Det skal ikke koste menigheten noe å ha
tilbudet, annet enn å stille med lokale. 

På det første møtet snakket vi om at menigheten planlegger basar i løpet av høsten 2025, og de
fremmøtte var svært positive til dette. Flere var på menighetssenteret for første gang, og skrøt av
lokalet. Det er godt mulig at slike treffpunkter kan føre til at flere mennesker melder seg til å bli med på
andre arrangement i regi av menigheten, og også at det senere kan gi økte leieinntekter ved at flere får
oppleve lokalet.

Jeg håper at menighetsrådet stiller seg positiv til dette tiltaket, til de frivillige som stiller opp, og til at vi
kan bruke menighetssenteret slik.

Innen diakoni snakker man om "ordets diakoni" (= forkynning) og "bordets diakoni" (= å dele noe uten
forkynningen. Viktigheten av å samles rundt bordet og dele et måltid). Begge er likestilt og viktige innen
menighetens arbeid. En forankring i menighetsrådet, hvor rådet ønsker tiltaket velkommen og vedtar at
de stiller lokalet til disposisjon, vil gjøre det mer oversiktlig for oss frivillige, og vil gi en sikkerhet for at
dette er noe som kan fortsette. 

Mvh

Siri J Johannessen »

INNSTILLING
Menighetsrådet ser positivt på henvendelsen fra Siri J. Johannessen. Å etablere møtepunkter som det hun
skisserer er i tråd med målsetningen i strategiplanen om å bygge gode fellesskap for ulike aldersgrupper. Vi
ønsker tiltaket velkomment, og stiller menighetssalen til disposisjon for Kaffe og Drøs.

MØTEBEHANDLING
Tiltaket foreslått av Siri J. Johannessen ble svært positivt mottatt av menighetsrådet. 
Som det ble sagt: «Det er slike initiativ nedenfra vi ønsker!»

VEDTAK
Menighetsrådet ser positivt på henvendelsen fra Siri J. Johannessen. Å etablere møtepunkter som det hun
skisserer er i tråd med målsetningen i strategiplanen om å bygge gode fellesskap for ulike aldersgrupper. Vi
ønsker tiltaket velkomment, og stiller menighetssalen til disposisjon for Kaffe og Drøs.
Enstemmig vedtatt



_______________________________________________________________
2025/33 Progrem høsten 2025 første utkast
UTREDNING
Menighetsrådet har overordnet ansvar for det menighetsarbeid som skjer i menighetens regi. 
I prosessen med å utarbeide et program for høsten 2025 skal program avklares og godkjennes i
menighetsrådet. Menighetsrådet har ytret ønske om at det utarbeides et program som kan ligge i kirken ellers
deles ut til interesserte. Programmet utarbeides av daglig leder i samarbeide med ansatte og etter innspill fra
menighetsrådet i etterkant av menighetsrådsmøtet. Program for Desember vil bli laget for seg og må komme
som sak på første menighetsrådsmøte i høst. 
Menighetsrådet bes komme med innspill til programmet både i henhold til innhold, hyppighet, mål og strategi,
samt ressurser. 
Se vedlagt program for høsten 2025 for Egersund menighet.  

INNSTILLING
Programmet godkjennes med de innspill som kommer frem i møtet. 
Det er viktig å presisere at menighetsrådet ser på programmet som et bevegelig dokument, og en god ramme
for høstens aktiviteter. Endringer og justeringer vil kunne forekomme.  

MØTEBEHANDLING
Et innspill fra menighetsrådet var at "Paint and sipp" bør forankres i menighetsrådet på lik linje som "kaffe og
drøs", da det har blitt svært godt mottatt og etterspurt. 
Knut Pettersen var opptatt av at programmet må gjøres tilgjengelig for både menigheten og folk ellers som er
interessert. Planen i sin helhet må legges ut på  menighetens hjemmeside, og de enkelte arrangementene må
fortløpende legges inn i Kalenderen på hjemmesiden. 
I tillegg ønsker Knut at det lages en plan for tiltakene Vi leser Bibelen sammen og Kulturkvelder i kirken som
trykkes opp og gjøres tilgjengelig i kirken. Planen skal inneholde tid, sted og tema/program. Både denne planen,
og programmet i sin helhet, publiseres også i monteren foran kirken.
Et annet forslag var at Kirkeliv bør publiseres på menighetens hjemmeside, i tillegg til å stå på trykk i Dalane
Tidende.

VEDTAK
Programmet godkjennes med de innspill som kommer frem i møtet. Det er viktig å presisere at menighetsrådet
ser på programmet som et bevegelig dokument, og en god ramme for høstens aktiviteter. Endringer og
justeringer vil kunne forekomme. Enstemmig vedtatt. 

_______________________________________________________________
2025/34 Menighetens oppstartsfest
UTREDNING
Det er mange gudstjenester, aktiviteter og arrangement som skjer utoverhøsten i menigheten. AU har ønske om
å arrangere en oppstartsfest i overgangen mellom august/september både for frivillige, ansatte og andre som
kan ha gleden av å dele god mat og felleskap. Dette er tenkt som en uformell samling hvor det å bli kjent med
nye, eventuelt bli enda bedre kjent er målet. Festen kan arrangeres som modell av et "gjestebud", hvor
menighetsrådet inviterer noen fra kommunen som en ønsker å bli bedre kjent med. 
Menighetsrådet nedsetter en raskt arbeidende komite som planlegger oppstartsfesten/gjestebudet. 

INNSTILLING
Egersund menighet går inn for en oppstartsfest/gjestebud og nedsetter en raskt arbeidende komite for formålet. 

MØTEBEHANDLING
I september skal menighetens første basar gå av stabelen se orienteringsak. Det ble derfor foreslått å utsette
oppstartsfesten til oktober. Festen kan da eventuelt få et annet navn – for eksempel takkefest eller medlemsfest.
Kenneth Pedersen og Aud Tove Hovland sa seg villige til å arbeide videre med en slik fest. De står også fritt til å
foreslå et annet navn på festen

VEDTAK
Oppstartsfesten avholdes i oktober, eventuelt under et annet navn. Kenneth Pedersen og Aud Tove Hovland
arbeider videre med innhold og form.
Enstemmig vedtatt.



_______________________________________________________________
2025/35 Møteplan andre halvår 2025
UTREDNING
Saken inneholder forslag om møtedatoer for Arbeidsutvalget (AU) og Menighetsrådet (MR). Det foreslås i alt 3
møter høsten 2025. Erfaringen fra sist år viser at det ikke er hensiktsmessig å legge møter i siste halvdel av
desember.
I tillegg foreslås det å ha en samling/fest for frivillige 3. september.

Arbeidsutvalget (AU) Menighetsrådet (MR)
2. september 17. september Åpningsord Kenneth Pedersen
14. oktober 29. oktober Åpningsord Per Arne Sandvold 
18. november 3. desember Åpningsord Knut Pettersen

INNSTILLING
Forslaget til møteplan for høsten 2025 vedtas.

MØTEBEHANDLING
Samling/fest for frivillige 3. september utgår som følge av vedtaket i sak 2025/24.

VEDTAK
Saken inneholder forslag om møtedatoer for Arbeidsutvalget (AU) og Menighetsrådet (MR). Det foreslås i alt 3
møter høsten 2025. Erfaringen fra sist år viser at det ikke er hensiktsmessig å legge møter i siste halvdel av
desember.

Arbeidsutvalget (AU) Menighetsrådet (MR)
2. september 17. september Åpningsord Kenneth Pedersen
14. oktober 29. oktober Åpningsord Per Arne Sandvold 
18. november 3. desember Åpningsord Knut Pettersen

I tillegg foreslås det å ha en samling/fest for frivillige 3. september denne er blitt overført til oktober.

_______________________________________________________________
2025/36 Avtale om givertjeneste
MØTEBEHANDLING

En fellesløsning for givertjeneste i Den Norske kirke, Solidus, er blitt vurdert av fellesrådet etter
anbefaling av AU. Sak 2025/25. "Plan for givertjenesten", i Eigersund fellesråd. Fellesrådet vedtok å
ikke gå inn i en slik felles løsning. Per Arne Sandvold redegjorde for behandlingen av saken i
Kirkelig fellesråd. 
Per Arne Sandvold og AU foreslår at Egersund menighet innfører denne løsningen for menigheten.
Solidoks vil ha en utgift på 325,- i måneden. Vipps inngår i Solidus. Menighetsrådet går enstemmig
inn for denne løsningen for givertjenesten.

VEDTAK
Egersund menighet inngår avtale med Solidus om å administrere menighetens givertjeneste. 
Enstemmig vedtatt. 


